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PROCES – VERBAL NR.21 

încheiat astăzi, 10 ianuarie 2023, 

în şedinţă extraordinară de îndată a Consiliului Judeţean Argeş 

 

La orele 11:30, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 

Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare cu convocare de îndată 

desfășurată prin mijloace electronice (on-line). La această ședință s-au conectat 

pe platforma on-line pusă la dispoziție de Consiliul Județean Argeș 29 de 

consilieri județeni, fiind absenți absenți domnul vicepreședinte Adrian Dumitru 

Bughiu și domnii Bogdan Angelin David, Marius Bogdan Ivan și Cristian 

George Zidaru, deci şedinţa este statutară. 

       La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 

Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 

dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 

Publică Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua, stimați colegi, dați-mi voie să începem 

întâlnirea noastră prin a face prezența. Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian 

Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl David Bogdan Angelin? 

Dl David Emilian? 

 

 
JUDEŢUL ARGEŞ 

 

CONSILIUL JUDEŢEAN ARGEŞ 
Piteşti, Piaţa Vasile Milea Nr. 1, Cod poștal: 110053 

Desfășurarea activității - Bld. Republicii, nr. 71, Cod poștal 110014 
Telefon: 0248.210.056 Fax: 0248.220.137  

www.cjarges.ro  
 

Operator de date personale nr. 37708 
  



2 

 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier judetean Valentin-Ion Deaconescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin –Viorel Enache – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru ?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța?  

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Ioniță Marina Monalisa?  

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ?  

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Ivan Marius- Bogdan ? Dna Lupaș Diana – Elena ? 

Dna consilier județean Diana –Elena Lupaș - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent! 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nae Eugen? 

Dl consilier județean Eugen Nae – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu - Frântură Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu - Frântură  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna Nițoiu Ramona –Corina ? 

Dna consilier județean Ramona- Corina Nițoiu  - Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Popa Florentin-Marius?  

Dl consilier județean Florentin – Marius Popa -  Prezent!  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Sofianu Narcis Ionuț? 

Dl consilier județean Narcis Ionuț Sofianu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Stana Stelian? 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 
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Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu – Prezent! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Zidaru Cristian-George? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Avem cvorum. Ați luat la cunoștință de proiectul 

ordinii de zi. După cum știți la ora aceasta în transportul metropolitan, unii intră, 

alții ies, unii și-au manifestat dorința să intre în acest transport metropolitan, 

sigur că trebuie să încurajăm acest mod de deplasare al cetățenilor și suntem de 

multe ori puși în  situația să luăm decizii ad-hoc, acesta este și motivul pentru 

care avem acest proiect al ordinii de zi pe care îl supun spre aprobarea 

dumneavoastră. Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Dl consilier județean Manuel Tică  - Domnule Președinte ?   

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă rog! 

Dl consilier județean Manuel Tică – Am și eu o întrebare, nu era mai ușor să-l 

convingem pe dl Năstase să intre și el în asociere ca să nu mai deviem traseul 

autobuzului ? Știți ce s-a întamplat acolo. Oameni sunt foarte supărați și foarte 

întristați că plătesc bilete la Astra cu 10 lei în loc să meargă cu  Publitrans cu 2,5  

lei. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Tică, transportul de tipul acesta este 

subvenționat. Cine intra într-o astfel de asociere va trebui să suporte o parte din 

cheltuieli pentru acest transport, pe când transportul de tipul județean nu 

primește niciun fel de subvenție. Asta ne-ar mai trebui să plătim și subvenții 

acolo la câte obligații avem către tot felul de instituții din subordinea noastră. Nu 

putem obliga pe nimeni, totul este la alegerea consiliilor locale, la alegerea 

conducătorilor instituțiilor respective. Mai nou am aflat de exemplu ca și o 

comună condusă de un primar din partea partidului dumneavoastră și-a 

manifestat dorința. Pe noi lucrurile acestea ne încurcă foarte rău pentru că noi 

deja avem un proiect pentru transportul județean și vă dați seama că refacem de 

fiecare dată. Aș avea totuși rugămintea să existe un termen limită până la care ne 

putem duce pe zona aceasta, răspundem cerințelor cetățenilor și ale primăriilor 

respective, consiliilor locale respective, dar în același timp nu putem da o 

decizie de obligativitate. Totul ține de bugetele pe care le au la dispoziție 

consiliile locale. Veți vedea greutățile cu care se vor confrunta, este ușor să luăm 

decizii, dar la un moment dat cineva va trebui să suporte subvențiile. 

Dl consilier județean Manuel Tică – Domnule Președinte, eu am apelat la buna 

relație a dumneavoastră cu primarul de la Căteasca, că primăria Căteasca este o 
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primărie care are bani, putea să intre fără doar și poate, este vorba de dorința 

cetățenilor și știți ce s-a întamplat zilele trecute acolo.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Poate așa o să vadă cum funcționeaza lucrurile, dar 

v-am spus, nu încercăm să ne facem datoria în limitele legale pe care le avem și 

în limitele de înțelegere pe care le manifestăm față de toate doleanțele celor care 

vor să participe la acest transport de tip metropolitan. Vă dați seama că la nivel 

național sunt puține județe care rezolvă acest lucru, primi care au rezolvat sunt 

cei de la Alba, inițiator U.A.T Ciugud și se confruntă cu probleme grele, pentru 

că știu despre ce vorbesc. Am avut ieri o discuție cu primarul respectiv, vom 

vedea. 

Dl consilier județean Marius Pîrvu – Aceeași propunere o fac și eu pentru 

Moșoaia, să vorbească dl. Tică cu primarul de la Moșoaia. Și acolo sunt o serie 

de cetățeni care doresc să intre în această….  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Se pare că mai au puțin și vor fi convinși. Eu sper 

cât mai repede că vor fi convinși pentru că pe noi lucrurile acestea ne blochează 

în demersul pe care îl facem pentru a stabili noile trasee pe trasportul județean. 

Iar dumnevoastră, domnule Pîrvu, care sunteți foarte implicat în această 

problemă stiți despre ce este vorba. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Domnule Președinte, chiar la 

acesta oră Publitransul este în discuții cu primăria de la Moșoaia. Dânșii și-au 

manifestat dorința dar să vedem dacă Publitransul are putința. Știu pe surse 

neoficiale ca și Căteasca ar dori să intre, dar să vedem dacă poate Publitransul să 

asigure. Ideea este că trebuie făcută cât mai urgent, pentru că noi trebuie să 

scoatem la licitație deja noul program de transport suntem în întârziere, l-am 

modificat o dată, urmează să-l modificăm înca o dată, cu ieșirea Ștefăneștiului și 

dacă iese Ștefăneștiul să se hotărească toți pentru că altfel nu mai putem să 

abmitem să mai iasă și vor trebui să rămână în transportul județean pe toată 

perioada derulării contractului, adică cel puțin 6 ani de aici înainte. Nu mai 

merge cu ,,astăzi vreau, mâine nu mai vreau’’, ,,mă răzgandesc, nu mă 

răzgândesc’’. Gata, cred că au termen o săptămână după care noi vom trebui să 

plătim firma care ne-a făcut studiul, să-l refacă pe acesta, după care va trebui 

obligatoriu să scoatem traseul la licitație, că dacă nu ajungem să plătim din 

bugetul nostru și nu dorim acest lucru. Acestea sunt date la zi. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Sigur, asta am încercat să spun și eu dar în termeni 

mai eleganți, dumneavoastră ați spus în termini mai categorici, unii vor, alții se 
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răzgândesc. Când e vorba de bani trebuie să facem 1000 de calcule, să vedem 

care e soluția cea mai bună. Deci, sunteți de acord cu proiectul ordinii de zi! 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 

aprobarea încheierii Actului adițional nr. 6 la Contractul de delegare a gestiunii 

serviciului public de transport local de persoane nr. 85/01.09.2022 și mandatarea 

Vicepreședintelui Consiliului Județean Argeș, domnul NICOLAESCU 

MariusFlorinel, să voteze în Adunarea Generală din cadrul Asociației, în numele 

și pe seama Județului Argeș, Actul adițional nr. 6 la Contractul de delegare a 

gestiunii serviciului public de transport local de călători, precum și semnarea 

acestuia.  

Dl Preşedinte Ion Mînzînă - Discuțiile s-au purtat, am văzut că stiți subiectul în 

profunzime, voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 3. 

 

Exact cum a spus domnul Nicolaescu, discutăm cu toți primarii care pot face 

parte din acest transport metropolitan ca într-o săptămână, indiferent de ce se 

întâmplă, noi vom trebui să mergem mai departe. Avem întârzieri la nivelul 

consiliului județean tocmai pentru că am manifestat o bună credință față de 

colegii noștri, primarii de U.A.T-uri, consilii locale, în derularea acestui proiect. 

Vă mulțumesc! O zi plăcută, plină de satisfacții! 

Şedinţa s-a încheiat la ora 12:00.  

 

 P R E Ş E D I N T E, 

Ion MÎNZÎNĂ 
 
 
 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,                                   
                                                                       Ionel VOICA                                    


